



2021届“3+3+3”高考备考诊断性联考卷（一）

英语参考答案

第一部分 听力（共两节，满分30分）

1-5 ACBAB

6-10 ABBCB

11-15 ACABC

16-20 CACCA

第二部分 阅读理解（共两节，满分40分）

第一节（共15小题；每小题2分，满分30分）

21-25 CDCCA

26-30 DBDBA

31-35 ABBCD

第二节（共5小题；每小题2分，满分10分）

36-40 FBCDA

第三部分 语言知识运用（共两节，满分45分）

第一节（共20小题；每小题1.5分，满分30分）

41-45 BCBAD

46-50 BDAAC

51-55 CADBD

56-60 ACCDB

第二节（共10小题；每小题1.5分，满分15分）

61. successfully

62. to create

63. accuracy

64. is

65. on/upon

66. diagnoses

67. what

68. designed

69. their

70. the

第四部分 写作（共两节，满分35分）

第一节 短文改错（共10小题；每小题1分，满分10分）

Dear Mr. Mayor,

I am a student from Xinhua High School. I am writing to suggest that building a pedestrian

①

bridge in front of our school gate.

Every day, thousands of students need \wedge cross the street, which usually leads to a big traffic

②to

jam during the busily hours. As for students, it will be the waste of time to wait for a dangerous

③busy

④a



chance to cross the road with cars pass by very fast. More importantly, in the past few years, there

⑤ passing

had been tens of accidents involving students, in many of them students were severely injured

⑥ have

⑦ which 或在 in 前加 and

or even killed. But if it is a pedestrian bridge, the traffic pressure will be eased, and students'

⑧ there

secure can be guaranteed.

⑨ security

I sincerely hope you can take my advice for account.

fall into



关于我们

自主选拔在线是致力于提供新高考生涯规划、强基计划、综合评价、三位一体、学科竞赛等政策资讯的升学服务平台。总部坐落于北京，旗下拥有网站（<http://www.zizzs.com/>）和微信公众平台等媒体矩阵，用户群体涵盖全国90%以上的重点中学师生及家长，在全国新高考、自主选拔领域首屈一指。

如需第一时间获取相关资讯及备考指南，请关注**自主选拔在线**官方微信号：**zizzsw**。



关注后获取更多资料：

回复“答题模板”，即可获取《高中九科试卷的解题技巧和答题模版》

回复“必背知识点”，即可获取《高考考前必背知识点》